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SW-OR.0012.23.2023 

 

Protokół 

z posiedzenia Komisji Środowiska i Gospodarki Wodnej 

w dniu 18 maja 2023 r. 1 

 
 

PROPONOWANY PORZĄDEK POSIEDZENIA: 

 

1. Otwarcie posiedzenia, przyjęcie porządku. 

2. Zatwierdzenie protokołu z posiedzenia Komisji w dniu 20.04.2023 r. 

3. Formy ochrony przyrody obszarowej wynikające z ustawy o ochronie przyrody 

istniejące w województwie śląskim – parki krajobrazowe i obszary chronionego 

krajobrazu. 

4. Sprawy różne. 

 

Ad. 1. 

Otwarcie posiedzenia, przyjęcie porządku. 

Przewodnicząca Komisji Środowiska i Gospodarki Wodnej, pani Katarzyna 

Stachowicz, otworzyła posiedzenie Komisji, przywitała zebranych i przeprowadziła 

głosowanie w sprawie zgody na obradowanie Komisji w trybie zdalnym:   

(ZA – 5, PRZECIW – 0, WSTRZYMAŁ SIĘ – 0). 

Porządek obrad przyjęto jednomyślnie.  

 

Ad. 2. 

Zatwierdzenie protokołu z posiedzenia Komisji w dniu 20.04.2023 r. 

Przewodnicząca Komisji Środowiska i Gospodarki Wodnej, pani Katarzyna 

Stachowicz, wobec braku uwag poddała projekt protokołu pod głosowanie: 

(ZA – 5, PRZECIW – 0, WSTRZYMAŁ SIĘ – 0). 

 

 

                                                 
1 posiedzenie w trybie zdalnym na podstawie art. 15zzx ust. 3 ustawy z dnia 31 marca 
2020 r. o zmianie ustawy o szczególnych rozwiązaniach związanych z zapobieganiem, 
przeciwdziałaniem i zwalczaniem COVID-19, innych chorób zakaźnych oraz wywołanych 
nimi sytuacji kryzysowych oraz niektórych innych ustaw 
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Ad. 3. 

Formy ochrony przyrody obszarowej wynikające z ustawy o ochronie przyrody istniejące 

w województwie śląskim – parki krajobrazowe i obszary chronionego krajobrazu. 

Dyrektor Departamentu Ochrony Środowiska, Ekologii i Opłat Środowiskowych, 

pani Mirosława Skrzypczak, przedstawiła prezentację na temat form ochrony 

przyrody obszarowej. 

Wydruk prezentacji stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Przewodnicząca Komisji Środowiska i Gospodarki Wodnej, pani Katarzyna 

Stachowicz, poprosiła o przybliżenie ośmiu obszarów parków krajobrazowych 

i zapytała, czy mamy takie parki, że jest potrzeba kontaktu z innym województwem? 

Dyrektor Departamentu Ochrony Środowiska, Ekologii i Opłat Środowiskowych, 

pani Mirosława Skrzypczak, wyjaśniła, że są trzy takie parki, zlokalizowane na terenie 

więcej niż naszego jednego województwa, musimy uzgadniać uchwały z województwem 

łódzkim i małopolskim. 

Przewodnicząca Komisji Środowiska i Gospodarki Wodnej, pani Katarzyna 

Stachowicz, poprosiła o informację o konsultacjach, które należy przeprowadzać. W jaki 

sposób te konsultacje są ogłaszane? Ile trwają? Rozumiem, że ustawa zmieniła zasady 

i że kwestią związaną z tworzeniem tych stref ochrony mają zajmować się sejmiki – czy 

to była główna zmiana? Dyrekcje poszczególnych parków krajobrazowych, czy one mają 

jakieś obowiązki np. w stosunku do nas, do samorządu województwa? 

Ustalono, że do pani Przewodniczącej zostaną przesłane dodatkowe informacje. 

 

Ad. 4. 

Sprawy różne. 

Przewodnicząca Komisji Środowiska i Gospodarki Wodnej, pani Katarzyna 

Stachowicz, poinformowała o kolejnym posiedzeniu Komisji, 6 czerwca, dotyczącym 

zaprzestania pompowania wód kopalnianych przez ZGH „Bolesław”, z udziałem jednego 

ze stowarzyszeń oraz profesorów AGH i przedstawicieli RDOŚ. Pojawiają się kolejne 

niebezpieczeństwa wynikające z tej sytuacji. Posiedzenie odbędzie się stacjonarnie. 

Otrzymaliśmy odpowiedź z ministerstwa na nasz apel, nawiążemy też do tego. 

Kolejne posiedzenie to posiedzenie wyjazdowe 15 czerwca w Goczałkowicach, 

z udziałem przedstawicieli GPW. Będzie zorganizowany transport sprzed Urzędu 

Marszałkowskiego. 
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Członek Komisji Środowiska i Gospodarki Wodnej, pan Henryk Siedlaczek, 

zaproponował w nawiązaniu do tematyki dzisiejszego posiedzenia posiedzenie Komisji 

w Parku Krajobrazowym „Cysterskie Kompozycje Krajobrazowe Rud Wielkich” 

i  w rezerwacie „Łężczok”. Są to miejsca związane nie tylko z ochroną przyrody, ale 

i z ochroną dziedzictwa kulturowego Górnego Śląska.  

Przewodnicząca Komisji Środowiska i Gospodarki Wodnej, pani Katarzyna 

Stachowicz, powiedziała, że tę propozycję można zrealizować po wakacjach; po 

wyczerpaniu porządku obrad zamknęła posiedzenie Komisji Środowiska i Gospodarki 

Wodnej. 

 

 

 

 

 

Katarzyna Stachowicz 

Przewodnicząca 
Komisji Środowiska i Gospodarki Wodnej 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Protokół sporządziła  
Ewa Blondzik 


